
Referat fra styremøte 04.02.2010

  Sted:         Trine Kristoffersen, Sportsveien 14
  Tilstede:     Henrik Holmquist, Helene Myrberg, Ole Henrik Leister, Anette Syversen og Trine
Kristoffersen

   

   

  1. Årsmøtet
  Styret satte torsdag 11.mars kl.19.00 som dato for Årsmøte i Bydalen vel.
  Anette booker Gjærhuset og undersøker mulighetene for prosjektor/trådløs nettverk/overhead.
  Trine skriver innkalling. Denne må kopieres opp i 250 eksemplarer. Trine deler den ut i
postkassene i løpet av uke 6. Trine skriver første utkast til årsmelding og mailer styret for
kommentarer og innspill. Karianne gjør ferdig regnskapet og får dette signert av revisor før
årsmøtet. Revisor valgt på siste årsmøte er Jan Erik Danielsen som bor i Losjeveien 6. Ole
Henrik mailer over logo som vi nå bruker i dokumentene våre.

   

  2.Trafikk
  Det er flere prosjekter på gang som vi venter svar på, blant annet ferdigstilling av fortau samt
fartsdempere i Sissis Vei, utplassering av sjikaner i Sportsveien som ble tatt bort i forbindelse
med gravingen i høst og spørsmålet om gjennomkjøring forbudt-skilt, evt. bom, i krysset
Bydalen Alle –Søren Wieses vei. Trafikk- og utbyggingskomiteen jobber iherdig videre!
  Nytt styremøte er satt til torsdag 04.03 kl.20.00 på Gjærhuset. Agenda er da årsmøtet.

   

  Vel møtt!
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  T.Kristoffersen 07.02.10
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